
Zápis z 3. jednání Komise životního prostředí

dne 2.10.2019 v 17:30 hod., OŽPD

Přítomni: dle přiložené prezenční listiny

Průběh jednání:

1) Zahájení

Předseda komise _zahájil jednání komise.

2) Stavba č. 7552: Mladoboleslavská - Budovatelská

informuje komisi, Že od 7.10.20019 budou probíhat vrtné a terénní práce V rámci

průzkumu stavby č. 7552: Mladoboleslavská — Budovatelská. Součástí bude i 2. etapa měření

výšky hladin vybraných studní V obci.

3) Ovocné dřeviny ve městě

Komise se zabývala problematikou vysazování ovocných dřevin ve městě. Vzhledem ktomu,

Že V poslední době ve městech ovocných stromů a zejména jejich starých odrůd Výrazně

ubývá, budou při navrhování nových výsadeb upřednostňovány tradiční druhy ovocných

dřevin. Význam ovocných dřevin spočívá především ve stabilizaci ekologických vazeb

Vkulturní krajině a posílení její biodiverzity. Poskytují stanoviště a prostředí pro hmyz,

drobně Živočichy a ptáky a obohacují jejich potravní základnu. Přidanou hodnotou ovocných

stromů je rovněž možnost konzumace jedlých plodů.

Zapsal: Daniel Majtner

Příloha: Prezenční listina


